
OBEC ŠKVOŘETICE 

 

Zápis z 19. zasedání zastupitelstva obce (ZO) Škvořetice konaného 
dne 17.9.2020 

 
 

Přítomni: Vojtěch Rosina, Josef Hora, František Kraml, Kateřina Schaffarzová, Petr Šavrda 

 

Omluveni: Jaroslav Chlanda, Josef Ředina, Jiří Hrouda, Anton Murárik 

 

Přítomní občané: P. Habada, L. Krejčí, B. Čapek, M. Kramlová, M.Vylita, J. Hrabě, L.Vlášek 

                                                                       

Přítomno: 5 členů (z celkového počtu 9 členů ZO), zastupitelstvo je usnášeníschopné 

 

 

Zasedání zastupitelstva obce Škvořetice bylo zahájeno v 18.00 hodin místostarostou obce Františkem 

Kramlem.  Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích 

(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon“). Informace o místě, době a navrženém 

programu připravovaného zasedání zastupitelstva podle § 93 odst. 1 zákona byla na úřední desce obce 

zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní. 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání zastupitelstva 

3. Kontrola usnesení z minulého zasedání zastupitelstva 

4. Zpráva o průběhu stavby ČOV, vodovodu a kanalizace 

5. Seznámení s rozpočtovým opatřením 6,7, 8 /2020 

6. Rekonstrukce hospody 

7. Řešení koncepce návsi, dopravní situace v obci 

8. Diskuse 

 

 

ad 1 a 2/ 

Místostarosta František Kraml zahájil zasedání, přivítal přítomné, seznámil je s programem a rozšířením 

programu o body: 

   8) Kupní smlouvy se společností EON na prodej pozemků pro budoucí 2 trafostanice  

  

  

Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

Schválení programu a jeho rozšíření o bod 8) bylo jednomyslně přijato ZO. 

 

Místostarosta obce navrhl zapisovatele Josefa Horu, ověřovatele zápisu Vojtěcha Rosinu a Kateřinu 

Schaffarzovou. Hlasování: pro: 5, proti:0, zdržel se: 0 

 

 

ad3/  

Kontrola unesení z minulého zasedání zastupitelstva: 

Kontrola byla provedena bez výhrad.  



 

 

ad 4/  

Zpráva o průběhu stavby ČOV, vodovodu a kanalizace: 

Bylo provedeno položení asfaltových koberců na všech obecních silnících v obci, byly položeny chráničky a 

elektrokabely pro budoucí rozšíření veřejného osvětlení. 

Zhotovitel KDS (dříve Casta) provádí obnovu obecních silnic – nájezdy do dvorů, úpravy terénů okolo 

obecních silnic (recyklát, zemina).  

 

 

ad 5/  

Seznámení s rozpočtovým opatřením 6, 7, 8 / 2020: 

Místostarosta seznámil ZO s podobou rozpočtových opatření 6, 7, 8 /2020. 

 

 

ad 6/  

Rekonstrukce hospody: 

Střecha obecní hospody je v havarijním stavu. Místostarosta předložil ZO cenovou nabídku na opravu 

střechy: materiál 145.000,- Kč, práce 75.000,- Kč. Nájemce hospody p. Luboš Vlášek navrhl zorganizovat 

akci „Z“, aby se ušetřilo za práci. 

 

Návrh usnesení: ZO souhlasí s financováním opravy střechy obecní hospody a to v maximální výši 200.000,- 

Kč. 

 

Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 96/2020 bylo schváleno. 

 

 

ad 7/  

Řešení koncepce návsi, dopravní situace v obci: 

Projednání tohoto důležitého bodu se neuskutečnilo z důvodu vášnivé diskuze mezi přítomnými občany, a 

proto se tento bod projedná na příštím zasedání ZO. 

 

ad 8/  

Kupní smlouvy se společností EON na prodej pozemků pro budoucí 2 trafostanice: 

Návrh usnesení: ZO souhlasí s uzavřením smlouvy na prodej pozemků pro budoucí 2 trafostanice 

společnosti EON. 

 

Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 97/2020 bylo schváleno. 

 

 

ad 9/  

Diskuze: 

p. Habada: 1. Když obec opraví střechu, tak jaký to bude mít pro obec přínos, třeba zvýšení nájemného?  

       2. Jaký plán do budoucnosti má ZO s hospodou? 

 ZO: 1. Není problém vypsat výběrové řízení na pronájem hospody, zda se najde případný nájemce, 

který nabídne víc. 

         2. Budoucí řešení koncepce návsi včetně hospody, kulturního domu a blízkého okolí je 

v diskuzi, projekt se neudělá za měsíc, realizace případné nové hospody či předělání KD bude v miliónech, a 

v příštích několika letech má ZO jiné priority (vodovod Pacelice, náves Škvořetice), takže když se něco 

rychle neudělá s havarijním stavem střechy obecní hospody, hospoda spadne a několik let nebude žádná.  

 

p. Krejčí: Nájem za KD je směšný! 



 ZO: ZO předložilo přehled výdajů +/- a po zvážení všech výhod i nevýhod pro obec konstatovalo, že 

stávající nájem je zatím dostatečný a pro obec výhodnější, než rušit diskotéku a provozovat KD sami. 

 

p. Habada, p. Krejčí: Je Vojtěch Rosina místostarosta nebo není? Protože na webovkách je v rubrice 

Kontakty veden stále jako místostarosta.  

 ZO: V. Rosina sám rezignoval na pozici místostarosty krátce po uvolnění starosty do 

funkce, protože když je uvolněný starosta, jeden místostarosta stačí. Vše bylo řádně oznámeno, 

informace byla aktualizována na webových stránkách v rubrice Zastupitelstvo, bohužel v rubrice 

Kontakty byl veden omylem stále jako místostarosta a taktéž na dveřích OÚ.  Vše bude uvedeno do 

pořádku.  
 

p. Krejčí: Nařkl p. Kramla z pomluvy, že prohlásil, že připravil obec o půl milionu a žádá omluvu. Jednalo 

se o případné využití asfaltového recyklátu ze stavby vodovodu a kanalizace na opravu obecních cest. 

P. Kraml oponoval, že takhle to řečeno nebylo a ZO obce p. Kramla podpořilo. 

p. Habada: Bezprecedentně prohlásil o p. Kramlovi, že je zloděj … 

 

Diskuze a tím celé zasedání bylo pro velké vášně ukončeno! 

Bohužel se nedostalo na diskuzi o budoucí podobě návsi. 

 

 

 

 

 

Zapsal:   Josef Hora 

Ověřil:  Vojtěch Rosina, Kateřina Schaffarzová 

Místostarosta: František Kraml 


